



Protokoll Folkrace nr 1

Telefonmöte 2011-02-01

Medverkande folkracekommittén:

P-O Leandersson SGA
Sandra Tidman, sekr.
David Johansson
Matias Åberg, adj
Peter Dahl, inbjuden

§ 1 Mötet öppnades

§ 2 Årsmöte

§ 3 Pristagare

§ 4 Domarkuvert

§ 5 Utvärdering nya biträdande tävlingsledare

§ 6 Annonser programblad

§ 7 Mötet avslutades

§ 1 Mötet öppnades

P-O hälsar välkomna till kvällens telefonmöte.

§ 2 Årsmöte

P-O, Matias och Sandra åker till Värnamo på årets årsmöte samt årsfest.

§ 3 Pristagare

Alla pristagare i Smålandscupen har inte anmält sig till årsfesten. Vi beslutar att inte påminna, utan det är av eget intresse att anmäla sig för att få sitt pris.

§ 4 Domarkuvert

Vi har fått till oss att domarkuverten är onödiga med alla blanketter. Vi tycker de ska fortsättas att skickas ut då vi vet att en del använder sig av dessa.

§ 5 Utvärdering nya biträdande tävlingsledare

David har gjort förslag på utvärderingsmall på biträdande tävlingsledare (som vill döma) som är under utbildning. Den ska de "gamla tävlingskontrollanterna" fylla i när de har någon med sin under en tävling. Han ska komplettera lite uppgifter och skickar ut den igen.

§ 6 Annonser programblad

Vi jobbar på att få fram prisuppgifter på tryck av programblad till Smålandscupen. Vi bestämmer att det är 7 annonser per sida förutom framsidan, så 21 annonser ska säljas. Samt 1 eller 2 huvudsponsorer på framsidan.

Matias kollar priser med olika tryckerier. David och P-O kollar vad vi kan få för pris för däck att dela ut som priser på tävlingarna.

Sandra mailar klubbarna det gäller när all information är klar.

§ 7 Mötet avslutades

Vi försöker ha nytt möte inom en vecka för att kolla av priser och annat.